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PROTOKÓŁ 

 

z posiedzenia  

ZARZĄDU POWIATU NAKIELSKIEGO   

 

w dniu 26 lipca 2022 r. 

 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Nakle nad Notecią. 

 

Ad 1 i 2. Tadeusz Sobol – Starosta Nakielski o godzinie 9.00 otworzył posiedzenie Zarządu Powiatu   

i oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu udział bierze 4 członków Zarządu: 

1) Tadeusz Sobol – Starosta Nakielski,  

2) Beata Danielewska-Szymczak - Członek Zarządu, 

3) Ignacy Pogodziński – Członek Zarządu, 

4) Jarosław Schulz – Członek Zarządu, 

co według składu Zarządu wynoszącego 5 członków stanowi kworum pozwalające na podejmowanie decyzji  

i uchwał. 

Spoza członków Zarządu w posiedzeniu udział biorą: 

1) Irena Pilarska – Skarbnik Powiatu, 

2) Roman Swiątek-Kuehn - Sekretarz Powiatu. 

Ad 3.  Tadeusz Sobol Starosta Nakielski przedstawił proponowany porządek obrad, który Zarząd Powiatu przyjął 

jednogłośnie w następującej wersji: 

 

1. Powitanie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku. 

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans 

na stopień nauczyciela mianowanego (M.M. nauczyciel Zespołu Szkół Specjalnych w Szubinie). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans 

na stopień nauczyciela mianowanego (K.S. nauczyciel Zespołu Szkół w Szubinie). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans 

na stopień nauczyciela mianowanego (D.T.L. nauczyciel Zespołu Szkół w Szubinie). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans 

na stopień nauczyciela mianowanego (P.B. nauczyciel Zespołu Szkół w Nakle nad Notecią). 



 

 

2 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans 

na stopień nauczyciela mianowanego (M.S. nauczyciel Zespołu Szkół w Nakle nad Notecią). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie minimalnych stawek czynszu za korzystanie z nieruchomości stanowiących 

własność Powiatu Nakielskiego. 

11. Wniosek w sprawie akceptacji wniosku o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu 

Inwestycji Strategicznych (Edycja piąta – Rozwój Stref Przemysłowych) 

12. Wniosek dyrektor Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Samostrzelu w sprawie zwiększenia 

planu finansowego na rok 2022. 

13. Wniosek w sprawie obsadzenia stanowiska wicedyrektora I Liceum Ogólnokształcącego w Nakle nad 

Notecią.  

14. Wniosek w sprawie naprawy infrastruktury do przesyłu ścieków bytowo-gospodarczych, znajdującej się 

na terenie Zespołu Szkół w Samostrzelu. 

15. Wniosek w sprawie udziału reprezentacji powiatu nakielskiego w dożynkach wojewódzkich (sprawa z 

posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 8 lipca 2022 roku). 

16. Wniosek prezesa Stowarzyszenia Edukacji Ekologicznej i Łowieckiej „Dąb” w Turzynie w sprawie 

wsparcia finansowego druku monografii „Turzyn. Dzieje majątku i jego właścicieli (od XIV w. Do 

czasów współczesnych)”.  

17. Wniosek sołtysa Sołectwa Łochowice w sprawie ufundowania pucharów z okazji X Spotkania Pojazdów 

Zabytkowych u Sołtysa. 

18. Wniosek przedstawiciela Cyrku Europa w sprawie wydzierżawienia terenu przy Przystani Powiat 

Nakielski, w celu ustawienia namiotu cyrkowego. 

19. Wniosek Burmistrza Szubina w sprawie składania wniosków do zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Szubin. 

20. Projekt decyzji o ustanowieniu trwałego zarządu na rzecz Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Nakle nad Notecią w odniesieniu do niezabudowanej nieruchomości położonej w obrębie 

ewidencyjnym Paterek, gmina Nakło nad Notecią.  

21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na 2022 

rok. 

22. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej.  

23. Wolne wnioski. 

24. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad 4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął protokół z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans 

na stopień nauczyciela mianowanego (M.M. nauczyciel Zespołu Szkół Specjalnych w Szubinie). 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę.  
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Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się 

o awans na stopień nauczyciela mianowanego (K.S. nauczyciel Zespołu Szkół w Szubinie). 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę.  

 

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans 

na stopień nauczyciela mianowanego (D.T.L. nauczyciel Zespołu Szkół w Szubinie). 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę.  

 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans 

na stopień nauczyciela mianowanego (P.B. nauczyciel Zespołu Szkół w Nakle nad Notecią). 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę.  

 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans 

na stopień nauczyciela mianowanego (M.S. nauczyciel Zespołu Szkół w Nakle nad Notecią). 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę.  

 

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie minimalnych stawek czynszu za korzystanie z nieruchomości stanowiących 

własność Powiatu Nakielskiego. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę.  

 

Ad 11. Wniosek w sprawie akceptacji wniosku o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu 

Inwestycji Strategicznych (Edycja piąta – Rozwój Stref Przemysłowych). 

 

W toku dyskusji Pani Beata Danielewska-Szymczak złożyła oświadczenie następującej treści: 

„Chciałabym zaznaczyć, że po dokładnej analizie sprawy uważam, że powinniśmy wycofać się z tego 

przedsięwzięcia. Ten temat został wprowadzony na jednym z poprzednich posiedzeń zarządu na szybko,  

w wolnych wnioskach. Nie było czasu na analizy i zastanowienie. Nie rozumiem, dla kogo mielibyśmy tę drogę 

budować. Zawsze myślałam, że drogi powiatowe, a już na pewno te nowo powstające, powinny łączyć jakieś 

ważne punkty jak siedziby powiatów czy gmin. Tutaj tego w mojej ocenie nie będzie. Ponadto, co zrobimy, jeśli 

po przetargu kwota będzie przekraczała założenia? Kto dopłaci różnicę? Mamy jeszcze trochę dróg  

do wyremontowania. Tych, które już są i nie służą mieszkańcom tak, jak by sobie tego życzyli. Na tym 

powinniśmy się skupić. Jestem przeciwna budowaniu tej drogi przez Powiat Nakielski”.  



 

 

4 
 

Pan Jarosław Schulz oświadczył, że jest zwolennikiem realizacji inwestycji, ponieważ wpłynie ona na  możliwość 

rozwoju inwestycji w parku przemysłowym w Paterku, z tym jednak zastrzeżeniem, że należy zawrzeć 

porozumienie  z Gminą Nakło  nad Notecią, określające zasady współpracy i współfinansowania zadania.  

Pan Ignacy Pogodziński oświadczył, że podziela stanowisko pana Schulza w tej sprawie. 

Pan Starosta Tadeusz Sobol oświadczył ponadto, że do przyszłego porozumienia należy również dołączyć 

Województwo Kujawsko-Pomorskie, ponieważ droga ma łączyć dwie drogi wojewódzkie i w przyszłości 

prawdopodobnie zostanie włączona do sieci dróg zarządzanych przez województwo.  

 

Zarząd Powiatu, przy 3 głosach za i 1 przeciw, wyraził zgodę na przesłanie wniosku w zakresie i kwocie, 

wynikającej z pisma dyrektora Wydziały Rozwoju i jednocześnie wskazał na konieczność, po decyzji o otrzymaniu 

dotacji, uregulowania zasad współpracy z Gminą Nakło nad Notecią i Województwem Kujawsko-Pomorskim przy 

realizacji inwestycji i jej finasowaniu, w szczególności w przypadku wzrostu kosztów jej realizacji ponad kwotę 

dotacji. W przypadku braku porozumienia, Zarząd rozważy odstąpienie od przyjęcia dotacji i tym samym realizacji 

inwestycji.  

 

Jednocześnie Zarząd postanowił poinformować Gminę Nakło nad Notecią o swojej decyzji.  

 

Ad 12. Wniosek dyrektor Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Samostrzelu w sprawie zwiększenia planu 

finansowego na rok 2022. 

 

Skarbnik Powiatu zaapelowała do członków Zarządu o podjęcie działań zmierzających do reformy struktury 

organizacyjnej jednostek oświatowych w powiecie, ograniczających koszty ich funkcjonowania.  

 

Pan Starosta Tadeusz Sobol poinformował, że zaprosi wszystkich radnych Rady Powiatu na spotkanie, podczas 

którego wypracowane zostaną warianty ewentualnej reformy siatki jednostek oświatowych w powiecie.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie zdecydował przekazać wniosek Skarbnikowi w celu dokonania analizy możliwości 

pokrycia wskazanego przez dyrektora deficytu w planie finansowym jednostki.  Dalsze decyzje podejmowane 

będą po otrzymaniu wyników analizy.  

 

Ad 13. Wniosek w sprawie obsadzenia stanowiska wicedyrektora I Liceum Ogólnokształcącego w Nakle nad 

Notecią.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie postanowił udzielić odpowiedzi o treści, stanowiącej załącznik do protokołu.  

 

Ad 14. Wniosek w sprawie naprawy infrastruktury do przesyłu ścieków bytowo-gospodarczych, znajdującej się 

na terenie Zespołu Szkół w Samostrzelu. 
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Zarząd Powiatu jednogłośnie postanowił przesłać pismo dyrektora Wydziału Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami do KPWiK w Szubinie i Zespołu Szkół Centrum Kształcenia Rolniczego w Samostrzelu.  

 

Ad 15. Wniosek w sprawie udziału reprezentacji powiatu nakielskiego w dożynkach wojewódzkich (sprawa  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 8 lipca 2022 roku). 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie postanowił o współorganizacji tegorocznych dożynek z Gminą Nakło nad Notecią, 

zastrzegając, że koszty po stronie powiatu nie mogą przekroczyć kwoty 10 000,00 zł i wskazał do funkcji starostów 

powiatowych dożynek osoby wyznaczone przez Gminę Nakło do pełnienia funkcji starostów gminnych, jeśli 

wyrażą one na to zgodę.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie postanowił nie zgłaszać udziału powiatu w tegorocznych dożynkach wojewódzkich 

oraz w konkursie „Kwaśne i przaśne potrawy”.  

 

Ad 16. Wniosek prezesa Stowarzyszenia Edukacji Ekologicznej i Łowieckiej „Dąb” w Turzynie w sprawie 

wsparcia finansowego druku monografii „Turzyn. Dzieje majątku i jego właścicieli (od XIV w. Do czasów 

współczesnych)”. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie postanowił przeznaczyć kwotę 3 000,00 zł ze środków do dyspozycji Zarządu  

na wsparcie druku monografii. 

 

Ad 17. Wniosek sołtysa Sołectwa Łochowice w sprawie ufundowania pucharów z okazji X Spotkania Pojazdów 

Zabytkowych u Sołtysa. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie postanowił negatywnie zaopiniować wniosek.  

 

Ad 18. Wniosek przedstawiciela Cyrku Europa w sprawie wydzierżawienia terenu przy Przystani Powiat 

Nakielski, w celu ustawienia namiotu cyrkowego. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie postanowił o wydzierżawieniu terenu przy Przystani Powiat Nakielski za kwotę 400 

zł oraz dodatkowo opłatę za zużyte media (woda, prąd).  

 

Ad 19. Wniosek Burmistrza Szubina w sprawie składania wniosków do zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Szubin. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie postanowił sformułować następujący wniosek: w studium należy uwzględnić 

budowę przez przyszłego inwestora drogi łączącej przedmiotową działkę z drogą powiatową.    

 

Ad 20. Projekt decyzji o ustanowieniu trwałego zarządu na rzecz Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Nakle nad Notecią w odniesieniu do niezabudowanej nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym 

Paterek, gmina Nakło nad Notecią.  
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Zarząd Powiatu wydał decyzję o ustanowieniu trwałego zarządu na rzecz Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Nakle nad Notecią w odniesieniu do niezabudowanej nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym 

Paterek, gmina Nakło nad Notecią.  

 

Ad 21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na 2022 rok. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę.  

 

Ad 22. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę.  

 

Ad. 23. Wolne wnioski.  

 

Nie zgłoszono  

 

Ad. 24. Zakończenie posiedzenia. 

Starosta podziękował zebranym i zakończył obrady.  

Protokołował 

ROMAN SWIĄTEK-KUEHN 

Starosta 

Tadeusz Sobol....................................................... 

Wicestarosta 

Tomasz Miłowski................................................... 

Pozostali członkowie Zarządu 

Beata Danielewska-Szymczak................................. 

 

Ignacy Pogodziński ................................................ 

 

Jarosław Schulz ...................................................... 

 

 


